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Abstract (en)
The electrical luminescence element has an electrode arrangement (2a) located on a flat base carrier (1), a shining layer (3) and another electrode
arrangement (4). The former electrode arrangement is electrically coupled to a control unit (5), which is arranged on the base carrier. A conducting
strip (8) is arranged on the base carrier, and runs along one side of the shining layer and is in electrical contact with the control unit and with latter
electrode arrangement.

Abstract (de)
Beschrieben ist ein Elektrolumineszenzelement mit einer auf einem flachen Basisträger (1) angeordneten ersten Elektrodenanordnung (2),
einer über der ersten Elektrodenanordnung (2) angeordneten Leuchtschicht (3) und einer über der Leuchtschicht angeordneten zweiten
Elektrodenanordnung (4). Die erste und die zweite Elektrodenanordnung (2, 4) sind elektrisch an eine Steuereinheit (5) gekoppelt. Die Steuereinheit
(5) ist auf dem Basisträger (1) angeordnet und somit in das Elektrolumineszenzelement integriert. Die zweite Elektrodenanordnung (2, 4) ist
niederohmig an einen leitenden Streifen (8) (Busbar) angeschlossen.
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